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OR.0022.115.2021 

 

Protokół Nr 115/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Rypinie 

z dnia 11 lutego 2021 r. 

 

Osoby uczestniczące: 

Jarosław Sochacki – Starosta Rypiński 

Piotr Czarnecki – Wicestarosta Rypiński 

Monika Kalinowska – Członek Zarządu 

Piotr Makowski – Członek Zarządu 

Paweł Sobierajski - Członek Zarządu 

Joanna Fabiszewska - Skarbnik Powiatu 

Aleksandra Błaszczak - Sekretarz Powiatu 

 

oraz: 

Andrzej Ciborski- Samodzielne Wieloosobowe Stanowisko ds. Funduszy i Rozwoju 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie: 

a) przyjęcie porządku obrad, 

b) przyjęcie protokołu, 

2. Omówienie spraw bieżących, 

3. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał, 

4. Wnioski i prośby mieszkańców, 

5. Zakończenie. 

Ad. 1 

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 8.30 Przewodniczący Zarządu Powiatu Starosta 

Rypiński Jarosław Sochacki witając zebranych członków oraz wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu. W związku z przeciwdziałaniem zagrożeniom związanych z COVID-19 

posiedzenie Zarządu Powiatu odbyło się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość (zdalny tryb obradowania). Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Zarządu nr 114/2021 przyjęto bez uwag. 

 

Ad. 2 

Starosta poinformował, że zmieniła się ustawa zamówień publicznych. Pan Andrzej 

Ciborski przygotowywał postępowanie w nowej odsłonie. Jesteśmy jednym z pierwszych 

samorządów, który takie postępowanie będzie przeprowadzał w świetle nowych przepisów. 

Oby się znalazła firma, która wyremontuje Dzienny Dom Pobytu, ponieważ czas na realizację 

tego zadania to tylko 3,5 miesiąca. Jeśli dziś zostanie uruchomiona procedura to są dwa 

tygodnie i po dwóch tygodniach będzie rozstrzygnięcie i być może zostanie wyłoniona firma. 
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W pierwszym postępowaniu zabrakło tych firm, które to zadanie by zrealizowały. Powstanie 

Dziennego Domu Pobytu będzie na pewno z korzyścią dla mieszkańców. 

Pan Paweł Sobierajski powiedział, że postępowanie było przeprowadzone w ubiegłym 

roku na wyłonienie wykonawcy remontu i modernizacji, ale żadna firma nie złożyła oferty w 

związku z czym trzeba ogłosić to postępowanie jeszcze raz. Niekorzystny zbieg okoliczności 

jest taki, że od 1 stycznia 2021r. weszło nowe prawo zamówień publicznych z czym wiązała 

się zmiana całej specyfikacji i postępowania. Trzeba było przystosować dokumenty do nowych 

przepisów.  

Pan Andrzej Ciborski powiedział, że weszły nowe przepisy i trzeba było specyfikację 

całkiem od nowa opracować. Proponowane są trochę inne tryby postępowania, czyli 

zastosowanie trybu podstawowego, który jest trybem podstawowym przy tych zamówieniach 

poniżej progów unijnych. Jest to tryb bardzo zbliżony do trybu przetargu nieograniczonego, 

więc bez ograniczeń wykonawcy mogą składać oferty. Oferta jest wybierana na podstawie 

kryterium ocenowym i nie są prowadzone żadne negocjacje z wykonawcą. Zdaniem Pana 

Andrzeja Ciborskiego najodpowiedniejszy jest ten tryb zbliżony do przetargu 

nieograniczonego. Termin składania ofert został określony do 26 lutego 2021r. Całkowicie 

inaczej teraz będzie prowadzona komunikacja z wykonawcą. Wszystko będzie odbywać się 

przez platformę do składania zamówień i w formie elektronicznej oferty są składane. Przy 

składaniu ofert wykonawca szyfruje ofertę, której nie można wcześniej otworzyć jak w dniu 

26.02.2021r.  

Pani Skarbnik powiedziała, że to zadanie jest zapisane jako utworzenie funkcjonowania 

Dziennego Domu Pobytu oraz Centrum Usług Środowiskowych, Placówka typu Senior+, 

natomiast obecnie jest jeszcze zapisana zmiana użytkowania istniejącego budynku w związku 

z czym pytanie czy będzie zmiana nazwy zadania? 

Pan Andrzej Ciborski odpowiedział, że nazwa jest taka jak była ustalona, a później 

dopiero jest nawiązanie do budżetu i odnosi się typowo do robót budowlanych, które będą w 

ramach tego projektu co jest w budżecie zapisane. Następnym krokiem będzie wyposażenie i 

też będzie nawiązanie do tego co jest zapisane w budżecie.  

Pani Monika Kalinowska powiedziała, że chciałaby poruszyć temat związany z kursem języka 

chińskiego. Poinformowała, że przyszła informacja z Kolegium Jagiellońskiego Toruńskiej Szkoły 

Wyższej z propozycją skierowaną do Miasta i do Powiatu w sprawie kursu języka chińskiego dla 

grupy 15 osób w przypadku Powiatu osób uczących się w szkołach średnich. Kurs byłby od 1 marca 

do końca czerwca, dwa razy w tygodniu. Pierwsza część byłaby prowadzona z lektorami polskimi, a 

druga z chińskimi. Kurs daje możliwość zdobycia certyfikatu ukończenia pierwszego poziomu, a 

dalej jeżeli sytuacja się rozwinie pozytywnie i będzie możliwość swobodnego przemieszczenia się to 

będzie szansa dla uczniów o obozy językowe organizowane w Chinach przez tą uczelnie. Koszt 

poniesiony przez samorząd to kwota 6 tyś. zł. 

Starosta powiedział, że w przypadku szkół średnich powiatowych to jest szansa na to, że będzie 15 

osobowa grupa chętnych, która przystąpi do takiego kursu. Starosta zapytał do kiedy jest czas na 

podjęcie decyzji? 

Pani Monika Kalinowska powiedziała, że nie otrzymała informacji do kiedy trzeba podjąć decyzję, 

ale kurs rusza 1 marca, więc nie ma za dużo czasu. Pani Monika Kalinowska powiedziała, że 

rozmawiała również z Wicestarostą, aby zorientował się wśród dyrektorów szkół o chętnych osobach. 
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Wicestarosta odpowiedział, że dyrektorom została przekazana informacja i mają się zorientować w 

swoich szkołach czy będą osoby chętne i je zapisywać. Jeśli zbierze się grupa 15 osób to pozostanie 

decyzja po stronie powiatu czy to finansować. 

Starosta zapytał jaki termin został ustalony dla dyrektorów? 

Wicestarosta odpowiedział, że w tym tygodniu miało to zostać zrobione. 

Starosta poprosił Monikę Kalinowską, aby zapytała Profesora jakim terminem dysponujemy i do 

kiedy ma zostać podjęta ostateczna decyzja.  

Pani Skarbnik powiedziała, że jeśli powiat zdecydowałby się na ten kurs to do wtorku potrzebne 

byłyby dokumenty, aby wprowadzić ten punkt na sesje Rady Powiatu w Rypinie. 

Starosta powiedział,  że trzeba czekać za informacją od dyrektorów. Starosta powiedział, że zbliża się 

otwarcie Specjalistycznego Domu Dziecka i większość postępowań jest już zakończona. Trzeba 

wyznaczyć termin otwarcia. Starosta zaproponował, aby to było w dniu 30 marca 2021r. lub 7 

kwietnia 2021r. To jest jedna z kilku inwestycji, która będzie otwierana w tym roku. W poniedziałek 

tj. 15.02.2021r. jest podpisanie umowy z firmą, która będzie budowała halę dla ZS nr 3. Umowę 

będzie podpisywała dyrekcja szkoły, ponieważ prowadziła całe postępowanie wraz z dyrekcją 

PCOO. Powiat przekazuje duże środki na budowę tej hali, gdyż jest to około 900 tyś. zł. Hala jest 

wyczekiwana od kilkunastu lat. Jest to bardzo ważna inwestycja i trzeba się tym chwalić i pokazywać, 

że Powiat Rypiński inwestuje w oświatę. ZS nr 3 miał  na początku 2020 roku zawirowania i były 

obawy, że szkoła nie poradzi sobie jeśli chodzi o nabór, ale z perspektywy czasu widać, że uczniowie 

wybierają tą placówkę. Starosta poinformował, że był teraz najlepszy nabór od wielu lat, więc to jest 

na pewno z korzyścią dla szkoły. Starosta poinformował również, że odbędzie się spotkanie z 

Wójtami i będzie omawiany temat ścieżek rowerowych, aby były one połączone w jedną całość. 

Zdaniem Starosty trzeba czynić wszelkie starania, aby w perspektywie czasu tych ścieżek powstało 

jak najwięcej. Pomysłów jest wiele, ale trzeba pozyskiwać środki finansowe i środki unijne na ten 

cel. Starosta powiedział, że został podpisany pierwszy list intencyjny. Za chwilę będzie realizowana 

droga Cetki-Długie, która jest na liście priorytetowej i będzie realizowana z Funduszu Dróg 

Samorządowych, więc ta droga na pewno wraz ze ścieżką rowerową powstanie. W perspektywie 

czasu będzie można to połączyć do Długiego, a następnie do Rypina. Połączone będą 3 gminy: 

Miasto Rypin, Gmina Rypin i Gmina Wąpielsk, a w perspektywie czasu można to połączyć z 

obwodnicą. 

Starosta powiedział, że zakaz używania sprzętów motorowych będzie w okresie od 16 września do 

31 maja, a w okresie od 1 czerwca do 15 września będzie można z tych sprzętów motorowych 

korzystać i używać na jeziorze urszulewskim. Takie wnioski wyszły ze spotkania z włodarzami 

Powiatu Sierpeckiego. Linia brzegowa zostanie wytyczona. Odbyła się również rozmowa z 

przedstawicielami Policji jak oni to będą analizować  i trzeba będzie także pomyśleć o wędkarzach, 

którzy mają silniki do 5 lub 9 KM, aby mogli z tego korzystać, a powyżej tej mocy, aby był zakaz. 

Godzinowo będzie to od 900 do 2000. Bardzo duży lobbing był ze strony sierpeckiej, aby to 

wprowadzić. 

Starosta powiedział, że w sprawie petycji dotyczącej rolnictwa to rolnicy jak i wszyscy obecnie mają 

problemy, a także jeśli samorząd jest w stanie coś pomóc to jak najbardziej. Przez pandemie nie tylko 

rolnicy czy gastronomia, ale wszyscy są stratni i mają problemy. Każda dziedzina gospodarki ma w 

tej chwili problemy. Według Starosty może być również problem z ptasią grypą czy z ASF.  
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Pan Piotr Makowski uważa, że bycie radnym to patrzenie na problemy wszystkich, a nie tylko na 

jedną gałąź jaką jest chów trzody chlewnej. Zdaniem Pana Piotra Makowskiego trzeba wspierać 

wszystkie gałęzie gospodarki. 

Starosta poinformował, że 1 marca br. Inspektorat Nasiennictwa przeniesie się do budynku przy 

Domu Dziecka, więc będą uruchomione 4 pomieszczenia dla PCPR. Pani Kierownik Katarzyna 

Bilicka złożyła Raport dotyczący Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Rypinie. Raport 

dotyczący PCPR w Rypinie stanowi załącznik do protokołu. Starosta zwrócił uwagę, że teraz po 

uzyskaniu dodatkowych pomieszczeń wymagany jest remont. Poinformował również, że jest 

możliwość stworzenia archiwum pod budynkiem PCPR, ale wymaga to dużo pracy, a przede 

wszystkim osuszenia pomieszczeń i ich wyremontowania. Starosta powiedział, że bardzo dużo się 

dzieje w powiecie, gdyż tych inwestycji i założeń, które na początku kadencji były przedstawione 

teraz są realizowane. Kolejna inwestycja to powstanie Dziennego Domu Pobytu. Będzie to z 

korzyścią dla mieszkańców całego Powiatu Rypińskiego, gdyż przy Domu Dziecka powstanie 

kompleks. Niedługo również będzie  realizacja kolejnego dużego zamówienia, czyli budowa ZS nr5.  

Starosta powiedział, że trzeba również ustalić kwotę jaką Powiat Rypiński może przeznaczyć na 

zakup endoskopu dla szpitala.  

Pani Monika Kalinowska zapytała czy kontrakt z NFZ jest zadowalający dla rypińskiego szpitala. 

Starosta odpowiedział, że miało się odbyć spotkanie w tej sprawie, ale niestety choroba i izolacja to 

uniemożliwiły.  

 

Ad. 3 

Uchwała Nr 349/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie: unieważnienia 

postępowania prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego na realizacje następującego 

przedmiotu zamówienia publicznego: „Zmiana sposobu użytkowania istniejącego budynku 

gospodarczo-garażowego na budynek Dziennego Domu Pobytu (tj. remont i adaptacja 

pomieszczeń na potrzeby DDP i CUŚ) – roboty budowlane”. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

 Uchwała Nr 350/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie: zatwierdzenia trybu, projektu 

ogłoszenia o zamówieniu i specyfikacji warunków zamówienia w postępowaniu o udzielenie 

zamówienia publicznego na realizację następującego  zamówienia publicznego: „Zmiana sposobu 

użytkowania istniejącego budynku gospodarczo-garażowego na budynek Dziennego Domu 

Pobytu (tj. remont i adaptacja pomieszczeń na potrzeby DDP i CUŚ) w ramach Projektu 

Utworzenie i funkcjonowanie Dziennego Domu Pomocy oraz Centrum Usług Środowiskowych 

na terenie powiatu rypińskiego (placówka typu Senior+)”. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

Ad. 4 

Zarząd Powiatu rozpatrzył następujące wnioski:  

1) Pani Sekretarz przedstawiła pismo kierowane przez Starostę Rypińskiego przygotowane 

przez Pana Wojciecha Ledwochowskiego do Zarządu Powiatu w Rypinie z powodu  

utrzymywania przez Rząd obostrzeń spowodowanych pandemią COVID-19. Starosta Rypiński 

zwraca się do Zarządu Powiatu w Rypinie o podjęcie decyzji o zawieszeniu od 15 lutego br. do 



5 

odwołania usług w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie powiatu świadczonych 

przez Kujawko-Pomorski Transport Samochodowy S.A we Włocławku na podstawie umowy 

zawartej w dniu 4 stycznia 2021 r. Zawieszenie dotyczy kursów na trzech liniach:  

1. Rypin-Sadłowo-Rypin,  

2. Rypin-Nadróż-Lisiny, 

3. Rypin-Stępowo-Przywitowo-Zofiewo,  

dotyczy kursów realizowanych na podstawie zaświadczeń o wykonywanie publicznego 

transportu zbiorowego nr 3/2021, 6/2021 oraz 13/2021. 

 

Pan Makowski Piotr zapytał czy były skargi od mieszkańców na brak tych połączeń? 

Starosta odpowiedział, że brak sygnałów i nikt nie zgłaszał zastrzeżeń.  

Zarząd Powiatu rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

 

Ad. 5 

Starosta Rypiński Jarosław Sochacki podziękował za udział w posiedzeniu. W związku z 

wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu Powiatu w Rypinie Starosta Jarosław 

Sochacki zamknął o godz. 9:15 zdalne posiedzenie Zarządu Powiatu w Rypinie w dniu  

11 lutego 2021 r. Na tym protokół zakończono i podpisano.  

           

Starosta Rypiński 

 

            Jarosław Sochacki  
Protokołowała  

Anna Zaborowska                                                                    


